
Schůze HV SRPŠ 22. 1. 2025 
 

1. Paní předsedkyně informovala o stavu výběru příspěvků SRPŠ. 

2. Paní předsedkyně informovala o čerpání rozpočtu SRPŠ; maturitní ples se finančně vydařil.  

3. Paní předsedkyně informovala o podnětu jednoho rodiče – organizační připomínky k jídelně. 

Závěr – na žádost rodiče/studenta může paní vedoucí jídelny vydat lísteček s tím, co si 

student v jídelně odebral. 

4. Paní ředitelka vysvětlila, jak je zajištěna bezpečnost ve škole (zajištění proti vstupu cizích 

osob atd.). 

5. Paní předsedkyně navrhla uspořádání besedy pro rodiče, jejichž děti se chystají na studijní 

pobyt v zahraničí, kde by si mohli předat zkušenosti rodiče, jejichž děti již mají studijní pobyt 

za sebou, s těmi, které to teprve čeká. Diskuze o tomto návrhu, většinu přítomných myšlenka 

zaujala. Dále paní ředitelka vysvětlila, co je třeba udělat v případě pobytu v zahraničí vůči 

GJN. V případě, že jede student do zahraničí na půl roku či méně, požádá o individuální 

studijní plán, pokud se jedná o více než půl roku, student přeruší studium (s výjimkou 

programu Rok ve Francii v bilingvních třídách). 

6. Zástupkyně jedné třídy nanesla otázku náročnosti studia, paní ředitelka vysvětlila filozofii 

školy. 

7. Paní ředitelka připomněla rodičům soutěž ke 160. výročí GJN, která je vyhlašována na 

webových stránkách GJN. 

 

Zapsal: J.K. 


